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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Otázka je na plaváreň v meste. Chcel by som sa opýtať v akom stave je oprava a zároveň 
zachytil som v médiách informáciu teraz, keď bolo posledné výjazdové rokovanie vlády. 
Myslím nejakú čiastku cez 800 tis. eur dali na, myslím, že tam bolo vymenovaných asi 5 
bodov a medzi nimi aj plaváreň. Teda sa chcem spýtať, či sa bude tá pôvodná suma, ktorá 
bola daná 432 tis. eur navyšovať alebo prečo tam bola aj plaváreň spomenutá opäť znovu 
v novom balíku. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka plavárne projekt a návrh prác, ktoré by sa mali zrealizovať pri jej rekonštrukcii 
bude predstavený v stredu 21. septembra, tento týždeň o 17.00 h vo veľkej zasadačke. Čo sa 
týka finančného balíka na ktorý sa pýtate pán poslanec, tento finančný balík súvisí s tzv. 
indikatívnymi projektmi Akčného plánu, tam sú zahrnuté viaceré projekty na ktoré sa bude 
dať čerpať suma pri príprave projektovej dokumentácie a prípadne môže byť zahrnutá na to aj 
nejaká dotačná schéma. Tieto projekty súvisia, nie je to priame navýšenie, aby sme si 
rozumeli, nie je to priame navýšenie peňazí na opravu plavárne v tejto fáze. Ak mesto sa 
rozhodne pokračovať ďalej, bude tu priestor na to, aby si pripravilo projektovú dokumentáciu 
aj daných prostriedkov a potom sa snažilo využiť čerpanie rôznych foriem a výziev, či už 
dotačných alebo iných na to, aby sa tá plaváreň a vôbec aj ostatné subjekty, ktoré sú tam 
uvedené v rámci tohto bodu mohli opravovať a rekonštruovať v takom rozsahu ako potrebujú.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
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